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Abstract (en)
Retaining wall corner element comprising two L-shaped concrete blocks, each consisting of an upright wall panel and a horizontal foot panel, which
projects at right angles from the latter, and being joined together. In one of the concrete blocks (1), the right side face (5) is convexly rounded and in
the other concrete block (6, 9) the left side face (7) is convexly rounded, whereas the two remaining side faces (4, 8) are flat. <IMAGE>

Abstract (de)
Ecke einer Abfangmauer aus zwei L-förmigen Betonsteinen, welche jeweils aus einer aufrechten Mauerscheibe und einer von dieser im rechten
Winkel abstehenden waagerechten Fußscheibe bestehen und aneinandergefügt sind. Bei einem der Betonsteine (1) ist die rechte und bei dem
anderen Betonstein (6, 9) die linke Seitenfläche (5, 7) konvex gerundet, während die beiden übrigen Seitenflächen (4, 8) eben sind. <IMAGE>
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